
Ungegruppemøde den 10/10-2012 

Fremmødte: Anna, Majbritt, Christian og Gita. Der skal vælges en ny i stedet for Anders, dette bliver sat på 

dagsorden til næste samrådsmøde. 

 Referat fra sidst 

Godkendt. Anna har nævnt for skole bestyrelsen med kæde for skolegården, dette blev modtaget 

positivt. 

 

 Info fra ungdomsklubben 

Sidste åbningsaften i klubben inden jul er den 21.november og starter op igen den 9. januar 2013. 

Aalborg ungdomsskole skal spare 4.7 mio. inden 2014. Åbningsaftener i GUK uændret og klubbens 

budget er 75.000 kr. som tidligere. Ca. 20 børn i gennemsnit til klubaftener. 

Multihuset Vodskov skal spare 300.000 kr. 

 

 Info fra Samrådet 

Hverken Gita eller Majbritt havde deltaget i sidste møde. 

 

 Åbningstider i ungdomsklubben – ekstra åbningsaften? 

Pt. Som sidste år, men grundet manglende økonomi bliver der ikke bevilget flere penge til åbning. 

Kan man have en ekstra åbningsaften, hvis det er frivillige der står for det? Christian undersøger 

muligheden. 

 

 Skater bane i Grindsted? 

Flere forældre spurgt indtil om det kunne være ved siden af multibanen. Christian foreslår at 

kontakte John i Vejgaard. Der skal laves en skrivelse til teknisk forvaltning om man må opstille en 

bane. Sideløbende sendes en mail til foreningerne i byen om at vi arbejder på. Anna sender en mail 

til teknisk forvaltning samt undersøger hvilke fonde der kan søges. Gita sender mail til 

foreningerne. 

 

 Evt. 

Kunstgræs til multibanen – Anna undersøger priser samt om hvor der kan søges penge. Forslag om 

græs fra Bauhaus som forsøg. 

 

Hvem ejer klubben? Christian undersøger. 

 

 

Næste ungdomsgruppe møde: den 9. januar 2013 kl. 17.00 i klubben 


